



Sebastian Fuchs

Voice Director WESOUND GmbH

Sebastian Fuchs ist Experte für Sprechkunst und verantwortet als Voice Director bei der Agentur WESOUND den Bereich Markenstimme | Brand Voice. Er ist Sprechkünstler und lebende Sound-Maschine. Mit seinem Ausnahmetalent ist er in sowohl in der Lehre als auch im künstlerischen Bereich aktiv.

- Dozent für Sprecherziehung an der Hochschule für Schauspielkunst Ernst Busch, Berlin
- Gastprofessor an der Hochschule für Musik und Theater, Hamburg
- Chorleiter am Maxim Gorki Theater und an der Schaubühne Berlin
- Solo-Show „Radio im Kopf“: Storytelling und vokale Soundeffekte
- Gründer und Mitglied des Duos fuchs+Hahn
- Gründer und Mitglied des Quartetts Ohrlabor

www.wesound.de

Sebastian Fuchs

Voice Director, WESOUND GmbH

Sebastian Fuchs is expert for the human voice. As Voice Director at the agency WESOUND he is responsible for the domain brand voice. He is voice artist and living sound machine. With his exceptional talent he is not only active in teaching but also in the artistic field.

- Dialogue Coach at the University of Performing Arts "Ernst Busch" Berlin
- Guest Professor at the University of Music and Theatre Hamburg
- Chorus director at Maxim Gorki Theatre and Schaubühne Berlin
- Solo show "sound stories" (storytelling + vocal sound FX)
- founder and member of the bodymusic duo fuchs+Hahn
- founder and member of the vocal sound cinema quartet Ohrlabor

www.wesound.de